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خط بين الملل 

آتش سوزى در كره جنوبى 29 كشته برجا گذاشت
گاردين: بر اثر وقوع آتش ســوزى در يك مركز ورزشــى در كره جنوبى، 

دست كم 29 تن جان خود را از دست دادند.
در اين حادثه آتش سوزى كه پنج شنبه شب در ساختمان هشت طبقه يك 
مركز ورزشى اتفاق افتاد، 29 تن كشته شــده و تعداد 29 نفر ديگر مجروح 

شده اند.
بنابر اعلام مقامات محلى شهر «جچئون»، اين آتش سوزى به سرعت تمامى 
هشت طبقه ساختمان را در بر گرفت و باعث شد تعداد زيادى داخل ساختمان 
حبس شوند. همچنين شعله هاى آتش موجب شد دود سمى توليد شود و 

افراد امكان تخليه ساختمان را نداشته باشند.
به دنبال وقوع اين آتش سوزى، بيش از 100 نيروى آتش نشان به محل اعزام 
شدند. هنوز علت دقيق اين حادثه مشخص نيســت، اما بررسى هاى اوليه 
حاكى از آن است كه اين آتش سوزى از پاركينگ ساختمان آغاز شده  است.

به گزارش روزنامه گاردين، رسانه هاى محلى اعلام كردند: شناسايى برخى از 
جسدهاى يافته شده در اين ساختمان ممكن نيست.

برادر ليونل مسى پشت ميله هاى فولادى
ركنا: برادر «ليونل مســى» 
ســتاره فوتبال جهان كه به 
جرم حمل غيرقانونى اسلحه 
بازداشــت بود، با ســپردن 
وثيقه به طورموقت از زندان 

آزاد شد. 
«ماتياس مسى» پس از يك 
تصادف با قايق تفريحى اش 
راهى بيمارستان شد و چند 

روزى تحت درمان قرارگرفت.ازسوى ديگرمأموران پليس در بازرسى قايق 
 او يك اسلحه خونين كشف كردند كه مشــخص شد مجوز نداشته است. به 
همين خاطر برادر ستاره فوتبال جهان، روى تخت بيمارستان بازداشت شد. 
سرانجام متهم راهى دادگاه شد و قاضى پرونده پس ازشنيدن اظهارات وى، 
وثيقه اى 113 هزار دلارى براى آزادى موقت او تعيين كرد. ماتياس مسى نيز 

با سپردن وثيقه به طورموقت آزاد شد. 

زوج آمريكايى فرزندانشان را آنلاين فروختند
 ركنا: زن و شوهر معتاد آمريكايى دو فرزند خود را به صورت آنلاين در معرض 

فروش گذاشتند تا پول مواد مخدر خود را تأمين كنند. 
متهمان «وينسنت كالوگرو» 38 ســاله و همسرش «سارا نيلسون» 32 ساله 
كه از سوى پليس شناسايى و دستگيرشده بودند پس از بازجويى، به جرم سوء 

استفاده از فرزندانشان راهى زندان ايالتى - لس آنجلس - شدند.
ســخنگوى پليس ايالتى اعلام كرد متهمان هر يك با قرار وثيقه 100 هزار 

دلارى تا روز دادگاه در زندان خواهند ماند.

مرد روس زنش را زير كتك كشت
 ركنا:مرد جنايتكار روس همسر زيباى خود را به حدى كتك زد كه به قتل 

رسيد. 
« ماكسيم كريبانوف» 34 ساله، متهم است همسر خود « آنستازيا اوسيان » 
را تا حد مرگ كتك زده و اين زن بر اثر جراحات وارده، 6 روز پس از انتقال به 

بيمارستانى در شهر «لبيا» در غرب روسيه جان سپرده است.
پزشكى قانونى نيز تائيد كرده اســت كه زن جوان قربانى دچار شكستگى 

استخوان و خونريزى داخلى شديد شده است.
قاتل پس از دستگيرى در بازجويى ها اعتراف كرد وقتى از همسرش شنيد 
كه قصد جدايى دارد و درخواست طلاق داده به همين خاطر او را به باد كتك 

گرفته است. 

قتل فجيع يك زن در عباسكلا 
ركنــا: صيــادان 
محلــى در ســاحل 
«عباسكلا»ى استان 
مازندران جسد زنى را 
در حالى كه دستانش 
بســته بــود درون 
كيسه اى پلاستيكى 
پيــدا كردنــد.  بــا 

گزارش اين موضوع به پليس، كارآگاهان به محل اعزام 
شدند. در بررســى هاى مقدماتى كارآگاهان مشخص 
شد مقتول زنى حدود 40 ساله است كه عامل يا عاملان 
جنايت دستان او را از پشت بسته و پس از قتل جسد او را 
درون كيسه پلاستيكى گذاشته و در دريا انداخته بودند. 
تحقيقات در اين پرونده براى شناسايى زواياى پنهان اين 

جنايت و دستگيرى قاتل يا قاتلان ادامه دارد.

شكايت از مربى فوتبال به اتهام 
آزار و اذيت 4 دانش آموز 

 ركنا:مربى فوتبال كه به اتهام آزار و اذيت چهار پســر 
نوجوان دستگير شده بود، در دادگاه ادعاى بيگناهى كرد. 
شهريورامســال والدين چهار نوجوان كه عاشق فوتبال 
بودند از مربى خصوصى فرزندانشان به اتهام آزار و اذيت 
شكايت كردند. با طرح اين شكايت مربى متخلف دستگير 
شد اما او در بارجويى ها اتهاماتش را رد كرد و گفت: اين 
اتهامات را قبول ندارم. من نقاش ســاختمان هستم و 
خلافى نكرده ام. با توجه به شكايت خانواده هاى پسران 
نوجوان و اظهارات متهم، جلسه رسيدگى به اين پرونده 
به زودى در شعبه پنجم دادگاه كيفرى استان تهران به 

رياست قاضى بابايى برگزار مى شود.

گاز جان مادر و كودك بجنوردى 
را گرفت

مهر: سرپرست آتش نشانى بجنورد گفت: مادر و كودك دو 
ساله بجنوردى در حادثه گازگرفتگى جان باختند. مجيد 
گريوانى اظهار كرد: اين حادثه ظهر پنج شنبه در خيابان 
نيروگاه رخ داد كه كودك دوساله و مادرش جان باختند. وى 
افزود: آبگرمكن در محوطه بسيار كوچك حمام كه هيچ گونه 

تبادل هوا وجود نداشت، نصب شده بود.

2 كشته و 115 مجروح آخرين آمار 
زلزله تهران 

خط قرمز: مركز هدايت عمليات بحــران، آخرين آمار 
تلفات و مصدومان زلزله شب گذشــته تهران و البرز را دو 
كشته و 115 مجروح اعلام كرد. براساس اين اطلاعيه بر 
اثر زمين لرزه 5/2 ريشــترى در تهران و البرز يك زن 70 
ساله در تهران (شهريار و رباط كريم) بر اثر حمله قلبى و 
يك دختربچه 10 ساله در البرز بر اثر استرس ناشى از زلزله 
جان خود را از دست دادند. همچنين گزارش مركز هدايت 
عمليات بحران حاكيست علاوه بر 2 فوتى، تاكنون 115 نفر 
مصدوم به مراكز درمانى در دو استان مراجعه كرده اند كه از 

اين تعداد 67 نفر مرخص و 48 نفر بسترى شده اند.

خط شهرستانها

 صيــادان 
محلــى در ســاحل 
«عباسكلا»ى استان 
مازندران جسد زنى را 
در حالى كه دستانش 
بســته بــود درون 
كيسه اى پلاستيكى 

برادر «ليونل مســى» 
ســتاره فوتبال جهان كه به 
جرم حمل غيرقانونى اسلحه 
بازداشــت بود، با ســپردن 
وثيقه به طورموقت از زندان 

«ماتياس مسى» پس از يك 
تصادف با قايق تفريحى اش 

خط قرمز- مهدى كاهانى: يك ســارق حرفه اى 
شــب رو در حالى كه اصرار داشــت هر طور شده از 
دست مأموران فرار كند، پس از مدتى تعقيب و گريز 
در خيابان هاى مشهد، به ضرب گلوله پليس زخمى و 
دستگير شد. به گزارش خبرنگار ما به نقل از فرمانده 
انتظامى مشهد حاكى است از چند روز قبل به دنبال 
اعلام گزارش هاى ســرقت هاى ســريالى خودروها 
و لوازم داخل وســايل نقليه پارك شده در مناطق 
غربى مشــهد، پليس را برآن داشت تا به طور جدى 

وارد عمل شود.
وى گفت: در همين راستا با توجه به اعلام شكايت و 
اظهارات مالباختگان، دستورات ويژه اى براى پيگيرى 
سريع پرونده به سركلانتر سوم پليس مشهد داده شد 
و در پى آن مأموران تجسس كلانترى كاظم آباد اين 
شهر با طرح ريزى عملياتى گسترده و هماهنگ زير 
نظر مستقيم سرهنگ بزرگى، كنترل و مراقبت هاى 
نامحسوس و شبانه خود را در محدوده هاى احتمالى 

فعاليت سارق يا سارقان به اجرا گذاشتند.
سرهنگ محمد بوســتانى خاطرنشــان كرد: اين 
مأموران سرانجام يكى از عاملان اصلى سرقت هاى 
سريالى را كه مشــخصات او با اظهارات مالباختگان 

توقف سارق شب رو  با  گلوله پليس
مطابقت داشت، ســوار بر يك خودروى پرايد شيشه 
دودى شناســايى كرده و پس از اســتعلام مشخصات 
خودرو نيز مشــخص شــد كه اين پرايــد از محدوده 
قاسم آباد به سرقت رفته اســت. مأموران سپس براى  
دستگيرى اين فرد وارد عمل شده و به او دستور ايست 
دادند كه راننده پرايد بدون توجه بــه اخطار پليس با 

سرعت جنون آميزى اقدام به فرار كرد.
فرمانــده انتظامى مشــهد گفت: مأموران تجســس 
كلانترى كاظم آباد سپس با رعايت قانون به كارگيرى 
ســلاح، ابتدا اقدام به تيراندازى هوايى كرده و پس از 
مشــاهده اصرار در فرار متهم تحت تعقيب، به سمت 
خودروى پرايد شليك كردند كه پس از طى مسافتى، 
خودروى پرايد كه لاســتيك آن مــورد اصابت گلوله 
قرار گرفته بود، ســرانجام متوقف و راننده 33 ساله آن 

دستگير شد. 
وى افزود: اين متهم كه خود نيز از ناحيه دست راست با 
گلوله مأموران انتظامى مجروح شده بود، بلافاصله پس 
از دستگيرى به مركز درمانى انتقال يافت. در بازرسى از 
خودروى پرايد سرقتى، دو عدد لاستيك زاپاس، دو عدد 
جك و ديگر لوازم و قطعات خودروهاى سوارى كشف 

شد. تحقيقات از متهم در حال انجام است. 

خط قرمز: مرد جوانى كه به خاطر عشق به زنى متاهل همسر 
وى را به جاده اى خارج از شهر كشانده وبا شليك دو گلوله به 
قتل رسانده بود در جريان تحقيقات مأموران پليس شناسايى 

و دستگيرشد.
 بيســت و دوم ماه جارى خانم جوانى به همراه برادرهمسر م  
به كلانترى 174 قيام دشــت مراجعه كرد و گفت: همسرش 
براى مسافركشى از خانه خارج شده و ديگر خبرى از او ندارم. 
پرونده براى رسيدگى در اختيار پايگاه نهم پليس آگاهى تهران 

بزرگ قرار گرفت.
همسر مرد گمشده به نام ترانه (30 ساله) با حضور در پايگاه نهم 
پليس آگاهى تهران بزرگ در اظهاراتش به كارآگاهان گفت: 
همسرم به نام ناصر 33 ساله چند روز پيش براى كاركردن با 
ماشين شخصى اش از خانه خارج شد و پس از گذشت ساعتى 
تماس گرفت و گفت كه يك مسافر دربستى براى جاده چالوس 
دارد.در آخرين تماسى كه با هم داشتيم، ناصر گفت كه به خاطر 
بارش شديد برف و بسته شدن جاده نمى تواند به تهران باز گردد 
و پس از آن ديگر پاسخگوى تماس هاى تلفنى من و خانواده اش 

نبود تا اينكه گوشى تلفن همراهش خاموش شد.
با آغاز رسيدگى به پرونده، كارآگاهان پايگاه نهم پليس آگاهى 
اقدام به ثبت مشخصات فقدانى در سيستم جامع پليس كرده 
و با بررســى پرونده هاى فقدان افراد موفق به شناسايى جسد 
ناشناسى مطابق با مشخصات ناصر در منطقه پاكدشت شدند.

طى هماهنگى با پليس آگاهى شهرستان پاكدشت، كارآگاهان 
پايگاه نهم پليس آگاهى تهران بزرگ به اين شهرستان اعزام 
شده و ضمن شناسايى جسد ناصر اطلاع پيدا كردند كه وى به 

علت شليك از فاصله  بسيار نزديك و اصابت دو گلوله به ناحيه 
پشت سر به قتل رسيده است.

با كشف جســد ناصر كه با شــليك گلوله به قتل رسيده بود، 
كارگاهان پايگاه نهم پليس آگاهى تهران بزرگ در تحقيقات 
ويژه پليسى خود پى به ارتباط همســر مقتول با فردى به نام 
اصغر (35 ســاله) بردند كه با وى در يك شــركت خصوصى 

همكار است.

اصغر در اظهارات اولين منكر هرگونه ارتباط شخصى با ترانه 
شد اما در ادامه و روبرو شدن با مستندات و دلايل غيرقابل انكار 
لب به اعتراف گشود و در خصوص انگيزه جنايت به كارآگاهان 

گفت: ناصر را كشتم چون عاشق ترانه بودم.
اصغر در خصوص نحوه ارتكاب جنايت به كارآگاهان گفت: ترانه 
شرط كرده بود كه تنها در صورت مرگ همسرش مى تواند با 
من ازدواج كند؛ براى همين با كمك يكى از دوستانم، [دو روز 
قبل از جنايت] اقدام به خريد يك اســلحه كمرى كردم. ترانه 
در خصوص شغل همسرش با من صحبت كرده بود و گفته بود 
كه اگر درخواست خودرو دربستى نمايم، همسرش قطعا قبول 
خواهد كرد.با ناصر تماس گرفته و همانگونه كه ترانه گفته بود 
با طرح مبلغ قابل توجهى، درخواست ماشين دربستى كرده و 
مقتول نيز در زمان مقرر، در همان محله اى كه به او در منطقه 
مامازن شهرستان پاكدشت آدرس داده بودم، حاضر شد؛ سوار 
ماشين مقتول شدم و به بهانه برداشتن از كارگاه توليد شيرآلات 
به راه افتاديم. در طى مسير، اسلحه را از زير لباس خارج كرده 
و با تهديد، مقتول را مجبور به توقف كردم، ماشين را خاموش 
كردم. خودم به صندلى عقب ماشــين رفته و دقيقا در پشت 
صندلى راننده (پشــت مقتول) قرار گرفتم. اسلحه را روى سر 
مقتول گذاشته و اقدام به شــليك كردم و بعد جسد را بر روى 
صندلى شاگرد راننده گذاشته و به راه افتادم؛ به يك كانال آب 
در منطقه مامازن رسيدم و جنازه را داخل كانال انداختم؛ پس 
از آن با خودروى مقتول به راه افتاده تا به شريف آباد رسيدم؛ 
ماشــين را   آتش زدم و پس از آن، خبر مرگ ناصر را به ترانه 

اطلاع دادم. 

 قتل راننده سمند با دو گلوله در جاده فرعى 

كاوه رضايى: هيچ كس انتظار پيشرفت سريع من را نداشت
ورزش: مهاجم روى فرم اين روزهاى تيم شارلواى بلژيك از متعجب كردن منتقدينش در ايران ابراز رضايت كرد. 

كاوه رضايى مى گويد: هيچ كس در كشورم انتظار نداشت اين قدر سريع با فوتبال بلژيك و تيم شارلوا هماهنگ 
شوم. امروز نتايج قابل مشاهده است و اين موفقيت در همه جا پيچيده شده است. جايى كه پيش از خروج 
به شدت تحت نظر بودم و تمام اين مسائل باعث مى شوند تا كارهاى بيشترى انجام دهم. مى خواهم به 

كسانى كه ترديد داشتند نشان دهم انتخابم درست بوده است.

سردار آزمون: فدراسيون اسب هاى خودش را برنده مى كرد! 
ورزش: بازيكن گلستانى تيم ملى فوتبال ايران كه علاقه زيادى به اسب دوانى دارد از واگذارى رقابت هاى اين رشته 

به استان ها تمجيد و به انتقاد از فدراسيون پرداخت. سردار آزمون مى گويد: من 12 راس اسب دارم و به عنوان 
نماينده مالكان از نماينده ولى فقيه در گلستان تشكر مى كنم كه پيگير واگذارى مسابقات كورس اسبدوانى 
به استان و سالم برگزار شدن آن بودند. زمانى كه فدراسيون سواركارى مسابقات كورس اسبدوانى را برگزار 
مى كرد اسب هاى خودشان هم در رقابت ها شركت مى كردند و وقتى اسب هاى آنها دوم يا سوم مى شدند، 

اسب هاى اول را دوپينگى اعلام مى كردند تا اسب هاى خودشان اول شوند.
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18 شايعه ساز تلگرامى زلزله خانه خراب شدند
خط قرمز: رئيس پليس فتاى تهران بزرگ از احضار 18 شايعه ساز در فضاى 
مجازى با دســتور مقام قضايى خبر داد.  ســرهنگ داود معظمى گودرزى 
جانشين پليس فتاى تهران بزرگ اظهار كرد: دقايقى پس از زمين لرزه، پليس 
فتا مانند ساير پليس هاى پايتخت در جهت برقرارى امنيت وارد عمل شد و 
از آنجا كه اطلاع رسانى صحيح و به موقع نقش مهمى در ايجاد امنيت روانى 
جامعه  داشت اين پليس رصد فضاى مجازى را در اين خصوص در دستور كار 
خود قرار داد. وى ادامه داد: همكاران من در گشتزنى سايبرى مشاهده كردند 
كه تعدادى ادمين كانال هاى تلگرامى و نيز صاحبان صفحات اينستاگرامى 
براى جذب اعضا و فالوورهاى خود و نيز جذابيت بيشتر كانال ها و صفحات، 
اخبار نادرست و پيش بينى هاى غيرعلمى بارگذارى مى كنند تا جذابيت كانال 
و صفحه خود را بيشتر كنند. وى ادامه داد: پس از شناسايى اين افراد، به آنان 

اخطار داده شد تا نسبت به اصلاح اطلاعات واردشده اقدام كنند.

دستگيرى مروجان گروه هاى شيطان پرستى 
خط قرمز: رئيس كلانترى 110 شهدا از دستگيرى دو جوانى كه با ترسيم علائم 
شيطان پرستى به دنبال تبليغ اين گروه ها بودند، خبر داد. سرهنگ اسماعيل 
افشارى - رئيس كلانترى 110 شهدا با اعلام اين خبرگفت: مأموران كلانترى 
حين گشت زنى در خيابان پيروزى متوجه حركات مشكوك دو جوان 22 ساله 
باچهره هايى متفاوت شدند كه در حال ترسيم اشكال و علايم شيطان پرستى 
بر روى ديوار بودند. وى گفت: پس از اين اتفاق، اين افراد دستگير و در تحقيقات 
اعلام داشتند از طريق شبكه هاى اجتماعى جذب گروه شيطان پرستى شدند و 
طى فراخوانى كه در آن گروه ها شده بود، اقدام به اين كار كردند. رئيس كلانترى 
110 شهدا با بيان اينكه در بازديد بدنى از آنان خالكوبى و اشكال شيطان پرستى 
خاصى مشاهده شد، افزود: بر روى لباس يكى از اين افراد نوشته اى با اين مضمون 

درج شده بود كه «من اعتقادى به بشر ندارم».

 مهاجم روى فرم اين روزهاى تيم شارلواى بلژيك از متعجب كردن منتقدينش در ايران ابراز رضايت كرد. 
كاوه رضايى مى گويد: هيچ كس در كشورم انتظار نداشت اين قدر سريع با فوتبال بلژيك و تيم شارلوا هماهنگ 

شوم. امروز نتايج قابل مشاهده است و اين موفقيت در همه جا پيچيده شده است. جايى كه پيش از خروج 
به شدت تحت نظر بودم و تمام اين مسائل باعث مى شوند تا كارهاى بيشترى انجام دهم. مى خواهم به 

 بازيكن گلستانى تيم ملى فوتبال ايران كه علاقه زيادى به اسب دوانى دارد از واگذارى رقابت هاى اين رشته 
 راس اسب دارم و به عنوان 

نماينده مالكان از نماينده ولى فقيه در گلستان تشكر مى كنم كه پيگير واگذارى مسابقات كورس اسبدوانى 
به استان و سالم برگزار شدن آن بودند. زمانى كه فدراسيون سواركارى مسابقات كورس اسبدوانى را برگزار 

امتيازهاى مهم سپيد رود و مشكى پوشان

كورس  پديده  و  پيكان 
برنده   نداشت

عنايتى در انتظار تصميم شفر  

«جبارى» رفت و برگشت

تا 7 سال آينده

واليبال ايران در سطح يك 
ليگ جهانى ماند
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عنايتى در انتظار تصميم شفر  

«جبارى» رفت و برگشت

سينا حسينى : نخستين روز زمستان براى هواداران 
اســتقلال با يك خبر عجيب آغاز شد. عضو كميته فنى 
اســتقلال در يك مصاحبــه جنجالى اعــلام كرد مغز 
متفكر تيم فوتبال استقلال در شرايط كنونى جپاروف 
اســت و اين تيم ديگر نيازى به مجتبى جبارى ندارد. 

با اين شــرايط فكر نمى كنم نيازى بــه حضور جبارى 
داشته باشيم هرچند كه من براى ايشان احترام زيادى 

قائل هستم.
اين اظهارنظر جنجالى نورى باعث شــد هواداران استقلال 
پس از شنيدن اين خبر به شدت عليه مديران باشگاه موضع 

گيرى كرده و سيد رضا افتخارى را به بى كفايتى متهم كنند. 
محمد نورى كه به شدت از ســوى اعضاى هيئت مديره 
تحت فشــار قرار گرفته بود، در مصاحبه  با چند رســانه 
مدعى شد سوء تفاهم شــده اما از جنس كلمات وى پيدا 
بود او تحت فشار اين مطالب را بيان مى كند در حالى كه 

عقيده اش همان چيزى بود كه در مصاحبه نخست ابراز 
كرده بود. در اين بين اظهارنظر حسن زمانى در گفت و گو 
با خبرنگار قدس نيز در نوع خود جالب توجه بود. حسن 
زمانى عضو هيئت مديره باشــگاه اســتقلال در واكنش 
به اظهارنظر نــورى اعلام كرد كه هيــچ برنامه اى بدون 
هماهنگى با وينفرد شفر ضمانت اجرايى ندارد به همين 
منظور هواداران نبايد اســير بازى هاى رسانه اى شوند. 
البته عضو هيئت مديره باشــگاه در خصــوص اظهارنظر 
نورى هم مطالب جالبى را به كار برد:« در تيم ما شفر فقط 
درباره بازيكنان نظر مى دهد، اين مسئوليت منحصرا در 
زمره اختيارات سرمربى تيم است به همين دليل تا زمانى 
كه سرمربى تيم رســما مســئله اى را مطرح نكند هيچ 

حرفى نمى توان درباره آينده بازيكنى به زبان آورد.»
اما اين داســتان به همين جا ختم نشد بلكه گفته مى شود 
به احتمال فراوان در جلسه آتى هيئت مديره كه قرار است 
ظرف امروز و فردا بــا حضور اعضا برگزار شــود درباره اين 
موضوع تصميم گيرى شــود، گويا هيئت مديره بنا دارد در 
خصوص چگونگى برخورد با مجتبى جبارى تصميم گيرى 
شود تا كمترين آســيب به مجموعه باشــگاه وارد شود. به 
احتمال فراوان در اين نشست به مديرعامل باشگاه تذكرى 
جدى داده خواهد شد كه فقط شفر در حوزه فنى اظهارنظر 
كند و محمد نورى و ساير دست اندركاران باشگاه از هرگونه 

اظهارنظرى محروم شوند.
جالب اســت بدانيد مذاكرات رضا عنايتى، سرمربى مشكى 
پوشان براى جلب رضايت 8 شاكى اســتقلال ادامه دارد و 
گفته مى شــود عنايتى طى روزهاى گذشــته تماس هاى 
زيادى با جبارى داشته و تلاش مى كند اين بازيكن را راضى 

به حضور در مشهد كند.

 كمالوند: تماس امام جمعه آبادان نبود، 
رفته بودم

فارس: صنعت نفت در جام حذفى دســت به كار بزرگى زد و در تهران 
توانست با شكست پرسپوليس به جمع چهار تيم برتر اين مسابقات راه يابد. 
فراز كمالوند در مورد استعفا و بازگشت به اين تيم صحبت هايى را انجام داد. 
كمالوند در مورد اينكه بعد از صحبت با حجت الاسلام على ابراهيمى پور 
امام جمعه آبادان از تصميم خود مبنى بر استعفا منصرف شد، اظهار داشت: 
چهارشنبه به سازمان ليگ رفتم تا كارهاى ادارى فسخ قراردادم را انجام دهم. 
در همان روز امام جمعه محترم آبادان تماس گرفتند و صحبت طولانى  با 
من در مورد مسائل باشگاه داشتند و در خواست كردند قطع همكارى نكنم. 
احترام او براى همه ما واجب است. عزيزتر و محترم تر از او در آبادان نداريم. 
برايش مشكلات را بيان كردم و گفت بايد مشكلات حل شود. سپس ديروز 
جلسه 4-3 ساعته اى با مديرعامل و هيئت مديره داشتيم و قول مساعد 

دادند طى چند روز مشكلات ما حل شود.

ايران بهترين تيم آسيا در سال 2017
ورزش: يوزهاى ايرانى با عبور از سه ســال صدرنشينى متوالى در 
رده بندى جهانى لقب بهترين تيم آســيا در سال 2017 را به دست 
آوردند. سال 2017 ميلادى در حالى به آخرين روزهاى خود نزديك 
مى شود كه تيم   ملى فوتبال ايران با 12 ماه صدرنشينى متوالى در اين 
سال و عبور از سه سال صدرنشينى پى در پى كماكان لقب بهترين 
فوتبال آسيا را به خود اختصاص داد. شــاگردان كارلوس كى روش، 
ماه هاى زيادى در ســال 2017 را در بين 30 تيم برتر جهان حضور 
داشتند و تا رده بيست و سوم صعود كردند و در طى ماه هاى اخير و 
مشخص شدن چهره تيم هاى حاضر در جام جهانى 2018 روسيه در 

رده سى و دوم جاى گرفتند.

حسن زمانى: نتايج خوب استقلال 
اثرات «پالس»هاى مثبت من است!

مهر: عضو هيئت مديره باشگاه استقلال مى گويد نتايج خوب اخير 
اين تيم نتايج پالس هاى مثبتى است كه او از هفته يازدهم به اين تيم 
وارد كرده است. حسن زمانى مى گويد: اگر مشكل خاصى پيش نيايد 
و بازيكنان در ديدار نيمه نهايى و فينال هــم همينطور بازى كنند، 
امسال جام حذفى براى استقلال خواهد بود. واقعا شيوه بازى استقلال 
به شكلى بود كه از ديدن آن لذت بردم. وينفرد شفر اثرات مثبتش را 
در تيم استقلال گذاشته است و با تلاش او و دستيارانش و بازيكنان، 
نتيجه كار را ديديم. او مى افزايد: همين نتايجى كه به دست آمد، اثرات 
پالس مثبتى است كه بنده از هفته يازدهم به تيم منتقل كردم. شما 
هر موقع پالس مثبتى بفرستيد، اثراتش را مى بينيد. برنامه اين است 

كه تا هفته هجدهم جزو چند تيم بالاى جدول باشيم!

آل كثير: اين آخرين بازى ام براى نفت بود
ورزش: عيسى آل كثير با اشاره به مشكلات تيمش و عدم حضور آتيلا 
حجازى روى نيمكت آنها گفت: همه نوع مشكل داشتيم و تمركز لازم را 
نداشتيم و با اينحال دست تك تك بازيكنان درد نكند. مى آيند با تمام 
وجود بازى مى كنند و همه باغيرت هستند. آل كثير كه پيشنهادات خوبى 
براى جدايى از نفت تهران در دست دارد در خصوص آخرين تصميم خود 
گفت: من هنوز تصميم نهايى را نگرفتم و ان شاء االله بعد از اين بازى تصميم 

خود را خواهم گرفت و به تيم ديگرى مى روم.

هفته بيست و سوم ليگ برتر فوتسال
جشنواره گل گيتى پسند و مس 

ورزش: رقابت هاى هفته بيست و سوم ديروز در شهرهاى مختلف 
برگزار شد كه در سه ديدار تيم ها با تساوى دو به دو كارشان را به پايان 
بردند. مس سونگون در قم به يك پيروزى خوب رسيد و گيتى پسند 
هم در اصفهان نماينده شــهر قدس را گلباران كرد. نتايج ديدارهاى 

هفته بيست و سوم ليگ برتر فوتسال به شرح زير است:
* هيئت فوتبال قم 3 - مس سونگون 7

* گيتى پسند 9 - پارسيان شهر قدس يك
* تاسيسات دريايى 4 - مقاومت قرچك يك

* ارژن شيراز 2 - حفارى اهواز 2
* آذرخش بندرعباس 3 - شهردارى ساوه يك

* مقاومت البرز 2 - فرش آرا مشهد 2
* شهروند سارى 2 - آتليه قم 2

در پايان رقابت هاى اين هفته تيم فوتسال مس سونگون با 56 امتياز 
صدرنشين است و تيم هاى گيتى پسند با 51 و تاسيسات دريايى با 

50 امتياز در رده هاى دوم و سوم قرار دارند.

ضد حمله

دايى: شاهرگم هم برود، جلوى گردن كلفتى 
مديران پرسپوليس مى ايستم

ورزش: سرمربى تيم فوتبال سايپا در مورد بحث جدال لفظى با طاهرى مديرعامل سابق 
پرسپوليس در برنامه نود گفت: من يك قرارداد سومى داشتم كه نامه دادم و گفتم پول هايى 
كه خرج كردم و از جيبم براى ماليات و كميته انضباطى دادم را بدهيم ادعايى در مورد آن 
قرارداد ندارم. نامه اى هم به كميته انضباطى دادم متاســفانه آقايان عين خيالشان نبود. 
دروغگوتر از اين آقايان نديدم. بحث 110 ميليون و 3 ميليارد نيســت. از ابتدا هم موضوع 
قرارداد سال سوم من بوده. با احترام به هواداران پرسپوليس از آن گذشتم و گفتم فقط پول 
خودم را بدهيد. آنها مقابل من گردن كلفتى كردند و عكس العملى هم نشان ندادند. همه 
من را مى شناسند. وقتى كسى گردن كلفتى كند شاهرگم هم برود جلويش مى ايستم. چه 
برسد به اين آدم ها كه تازه به ورزش آمده اند. ســوابق مديريتى شان هم مشخص است كه 
در كجا مديريت كرده اند و كجاها ورشكسته شده است كه آقايان سر كار بودند و چه ضرر و 

زيانى به مردم رسيده است.

سيد جلال: به كمك طارمى و نوراللهى نياز داريم
فارس: كاپيتان پرســپوليس ابراز اميدوارى كرد وضعيت دو بازيكن كليدى اين تيم 
هرچه زودتر معين شود. سيد جلال حســينى مى گويد: هم مهدى طارمى و احمد 
نوراللهى را به دليل محروميت در اختيار نخواهيم داشــت و اميدوارم علاوه بر اتمام 
محروميت مهدى طارمى وضعيت احمد نوراللهى هم هر چه زودتر مشــخص شود. 
مطمئنا اگر نوراللهى  بازيكن تيم هاى ديگر بود مشــكلش را زود حل مى كردند اما او 
چند ماه است با ما تمرين مى كند اما وضعيتش مشخص نيست.  سيد جلال حسينى 
مى افزايد: در مورد طارمى هم بارها گفته ام و باز هم مى گويم كه همه ما يك تيم هستيم 
و هميشه به ياد طارمى خواهيم بود. او كنار ماســت و خيلى خوب و حرفه اى تمرين 
مى كند. طارمى بازيكن باارزشى اســت به طورى كه دو سال متوالى آقاى ليگ ايران 
شده و بهترين بازيكن فوتبال ماست. قطعا او مى تواند به پرسپوليس كمك زيادى كند.

مهدى در بهترين شرايط آمادگى قرار دارد و الان هم در اواخر محروميت او هستيم. 
اميدوارم كه او هر چه زودتر برگردد و بتواند باز هم به پرسپوليس كمك كند.
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ورزشـــى

ورزش: دور برگشت رقابت هاى ليگ برتر عصر ديروز با تساوى 
مشهدى ها و پيروزى رشتى ها آغاز شــد. در اولين بازى دو تيم 
پديده و پيكان از ســاعت 14 در ورزشگاه ثامن مشهد به مصاف 
هم رفتند كه در پايان اين بازى با نتيجه يك بر يك به پايان رسيد. 
گل هاى اين بازى را آرمان قاســمى(53) براى پيكان و محمد 
قاضى(71) براى پديده به ثمر رساندند. اين نتيجه با توجه به كسر 
شش امتياز از پديده چندان دردى از اين تيم دوا نمى كند. ظاهرا 
مشــكل اصلى مهاجرى فعلا بازگرداندن روحيه به بازيكنانش 
خواهد بود. اما در ديگر ديدار ، مشكى پوشان با رهبرى رضا عنايتى 
موفق شد يك امتياز سخت و مهم از ذوب آهن در اصفهان كسب 
كند. تساوى صفر بر صفر مقابل تيم قلعه نويى آن هم در نصف 
جهان اين اميدوارى را به وجود آورد كه مشكى پوشان مى توانند 
در شرايط سخت باز هم مقاومت كنند. اين اتفاق در حالى از اهميت 
بيشترى برخوردار مى شود كه شايعاتى مبنى بر حضور دست 
نشان در مشهد هم تمركز عنايتى را بر هم زده بود. ظاهرا مسئولين 
اين باشگاه هنوز نتوانسته اند با خودشان براى سرمربيگرى تيم 
شان كنار بيايند. به هر حال با توجه به پيروزى هاى ديگر تيم هاى 
قعرنشين مثل سپيد رود ، «مشكى پوشان » كانديداى اول سقوط 
است. سپيد رود ديروز موفق شد نفت بخت برگشته را سه بر يك 
شكست دهد و كمى بالا بيايد. على عباسى در دقيقه 2، پويا نزهتى 
در دقيقه 56 و ميعاد يزدانى در دقيقه 63 گلزنان تيم سپيدرود در 
اين ديدار بودند و تك گل نفت را رضا حبيب زاده در دقيقه 76 به 
ثمر رساند. ظاهرا آتيلا حجازى نتوانسته جرقه لازم براى شعله 
كشيدن نفت را بزند. حجازى به دليل عدم ثبت قراردادش از سوى 
سازمان ليگ از روى سكوها بازى را تماشا مى كرد و سعيد رمضانى 
از كنار زمين تيم را هدايت مى كرد.در آخرين بازى ديروز هم سايپا 

و سپاهان به تساوى يك بر يك رسيدند.
جلالى: بــه بازيكنانم گفته بودم مراقب شــوت هاى 

قاضى باشند
ســرمربى تيم فوتبال پيكان بعد از دســت رفتن پيروزى در 
دقايق پايانى بازى با شــوت از راه دور مهاجم پديده مى گويد 

بــه بازيكنانش تذكر اين نكتــه را داده بود كه شــوت زنى از 
فواصل دور تخصص قاضى است. مجيد جلالى تاكيد مى كند:  
پديده جزو تيم هاى خوب ليگ برتر است، اينكه مقابل چنين 
خط هافبكى آنقدر خوب كار كرديم عالى اســت اما حيف كه 

نتوانستيم از برد خود حفاظت كنيم.
مهاجرى: پديده را گوشه رينگ گذاشته اند

سرمربى تيم فوتبال پديده بعد از تساوى مقابل پيكان مى گويد 
تيمش از همه طرف تحت فشار قرار گرفته است. محمدرضا 
مهاجرى در مورد بازى با پيكان مــى گويد: از ابتدا انتظار روز 
سختى را داشــتم،  نوع فوتبال پيكان در كنار شرايط باشگاه 
پديده به شكلى بود كه مى دانســتيم مشكل خواهيم داشت. 
مديران باشگاه پديده تنها هســتند، از صبح تا شب مى دوند. 
حدودا 300 هزار دلار از بدهى هاى خارجى را پرداخت كرده اند 

و هنوز هم در تلاش براى تسويه با باقى طلبكاران هستند.
او ادامه داد: در اين شرايط يك نفر حال ما را نپرسيد. حتى يك 
نفر توبيخ مان هم نكرد كه چرا 6 امتياز از شما كم شده است؟ 
از طرفى بايد پول بازيكن را تامين كنيم و از ســوى ديگر بايد 
مشكلاتى را كه به خاطر پيشــينه پديده وجود دارد تحمل 
كنيم. پديده را گوشــه رينگ گذاشــته اند و تحت فشارش 
مى گذارند. البته باشــگاه لايحه اى داده و اميدوار است كه 6 

امتياز را پس بگيرد. 
عنايتى: براى يك امتياز به اصفهان نيامده بوديم

رضا عنايتى پس از تســاوى بدون گل مقابل ذوب آهن گفت: 
بازى پر فشارى بود و شرايط خاصى داشــت. توانستيم يك 
امتياز از تيمى كه مربى خوبى دارد و جام هاى فراوانى كسب 
كرده بگيريم. ما راضى هستيم از يك امتياز اما براى يك امتياز 
نيامده بوديم. وى درباره اينكه بازيكنان مشكى پوشان خيلى 
خود را به زمين مى انداختند و اين اعتــراض قلعه نويى را در 
برداشت،  خاطرنشان كرد: اين صحبت درست نيست و بازيكنان 
ما چند بازى فقط روى زمين افتادند كه آن هم مصدوم شده 

بودند. امروز فوتبال جوانمردانه اى ارائه كرديم.

تســنيم: برانكو ايوانكوويچ در مصاحبه مفصل خــود در خصوص 
موضوعاتى كه در چند وقت اخير پيرامون پرســپوليس اتفاق افتاده 

توضيح مى دهد و صحبت هاى جالبى نيز در مورد كى روش دارد. 
*چه كار مى كنيد با آلودگى هــاى هواى تهران كه اين روزها 

خيلى غيرقابل تحمل شده است؟
طبيعتاً وضعيت خيلى بدى است و شــايد براى من راحت باشد، اما 
بيشتر از همه نگران سلامتى بازيكنان هستم، چون آنها تحت فشار كار 
هستند. تهران تنها شهرى نيست كه آلوده است، حتى شهر كوچك 
اسكوبيه كه پايتخت مقدونيه است در حال حاضر بين سه شهر آلوده 
دنيا قرار دارد. اميدوارم زودتر اين آلودگى رفع شود و تمرينات عادى 

و مسابقات مان را پيگيرى كنيم.
*روزى كه به پرسپوليس آمديد اين تيم شرايطى داشت كه 
در7-6 سال اخيرش هيچكدام از مربيان نتوانسته بودند تيم 
را از بحران خارج كنند. با اين حال پرسپوليس با برانكو شايد 
خيلى هم زمان نبرد از اين شرايط خارج شد و پرسپوليس را 

به تيمى تبديل كند كه هواداران سال ها انتظارش را داشتند.
من خوشحال هستم از اين بابت كه توانستيم پرسپوليس را به جايگاهى 
كه حقش است برسانيم و جايگاهى كه واقعاً استحقاق سنتى اش را دارد. 
هواداران پرسپوليس نيز همين انتظار را دارند. چند هفته قبل از اتمام فصلى 

به پرسپوليس آمدم كه عملاً توانستيم پرسپوليس را در ليگ حفظ كنيم.
*كى روش، سرمربى تيم ملى مى خواهد توان بازيكنان ليگ 

داخلى را كه در تيم ملى هستند، بالا ببرد تا در جام 
جهانى بتوانند پرسينگ را مقابل تيم هاى بزرگ 
انجام دهند. البته اعلام شده قرار است در يك 
جلسه اين موضوع به مربيان ليگ اعلام شود. 
اگر اين جلسه باشد، شما در اين جلسه حاضر 

مى شويد؟
بله، چون من سرمربى پرســپوليس هستم. اين را بايد 

اعتراف كنم كه نمى دانم چطور مى شود بعد از 
بازى توان فيزيكى يك بازيكن را با تمرينات 
ريكاورى افزايش داد، چون معمولاً بعد از 
بازى تمرين ريكاورى است. دوست دارم 

اين را بدانم، چون از هر دانش جديدى، با آغوش باز استقبال مى كنم. من 
از لحاظ مدارك علمى فوتبال، تحصيلكرده ترين مربى شاغل دنيا هستم، 
چون چهار سال در دانشگاه، تربيت بدنى و فوتبال خواندم، كه دو سال آن 
فقط تخصص فوتبال بود. بعد از آن هم دو سال فوق ليسانس تخصصى 
فوتبال را خواندم. يعنى در دنيا بالاتر از من كسى مدرك تخصصى فوتبال 
را ندارد كه در حال حاضر فعال و مشغول به كار باشد. طبيعى است كه من 
خيلى علاقه دارم با اين ايده آشنا شوم، كه چطور بعد از بازى توان فيزيكى 

بازيكن را با ريكاورى مى شود بالا برد، همانطور كه شما مى گوييد.
*وقتى عيد نوروز مى شود، اگر اختلافى بين كسانى باشد، 
آنها مى آيند و اين اختلافات را كنار مى گذارند. الان كريسمس 
است، اين تصميم را نداريد كه اختلاف كه بين شما و كى روش 

به وجود آمده را كنار بگذاريد؟
من با كسى مشكلى ندارم، نمى فهمم كه مشكل چيست؟ با هيچ كس 
مشــكلى ندارم، تا حالا شــنيده ايد من در مورد تيم ملى نظر بدهم، 
شنيده ايد در مورد سپاهان و عليه اين تيم يا استقلال حرف بزنم؟ من 
با هيچ كس مشكل ندارم. چرا اصرار داريد من با فلانى مشكل دارم؟ 
اصلاً در صفحه وبلاگ و فيس بوك من چيزى خوانده ايد كه عليه كسى 

صحبت كرده باشم؟ اگر ديديد بگوييد.
* شايد همين عدم ارتباط شما با كى روش باعث شده اينطور 

به نظر برسد؟
چه ارتباطى بايد داشته باشم؟ من هر روز در هتل المپيك آقاى شفر 
را مى بينم. مربى دو باشگاه بزرگ ايران، هر روز با هم ملاقات داريم، 
اما موقع بازى مى خواهيم همديگر را لت و پار كنيم و دوباره بعد از 
بازى كنار هم مى نشينيم و صحبت مى كنيم. اگر كسى 
مشكل دارد، اين مشكل از من نيست، شما تا 
حالا ديديد عليه طاهرى صحبت كنم 
يا عليه آقاى تاج؟ شايد همين 
صحبت كردنــم اينطور به 
نظر برسد كه برانكو آدم 
نرم و لطيفى است يا آدم 
شُلى هستم، شايد هم 

اينطور باشد!

امتيازهاى مهم سپيد رود و مشكى پوشان
كورس پديده و پيكان برنده نداشت

برانكو: با بالاترين مدرك مربيگرى مى خواهم بدانم
 كى روش چگونه بازيكنان را آماده مى كند

داخلى را كه در تيم ملى هستند، بالا ببرد تا در جام 
جهانى بتوانند پرسينگ را مقابل تيم هاى بزرگ 
انجام دهند. البته اعلام شده قرار است در يك 
جلسه اين موضوع به مربيان ليگ اعلام شود. 
اگر اين جلسه باشد، شما در اين جلسه حاضر 

بله، چون من سرمربى پرســپوليس هستم. اين را بايد 
اعتراف كنم كه نمى دانم چطور مى شود بعد از 

بازى توان فيزيكى يك بازيكن را با تمرينات 
ريكاورى افزايش داد، چون معمولاً بعد از 
بازى تمرين ريكاورى است. دوست دارم 

را مى بينم. مربى دو باشگاه بزرگ ايران، هر روز با هم ملاقات داريم، 
اما موقع بازى مى خواهيم همديگر را لت و پار كنيم و دوباره بعد از 
بازى كنار هم مى نشينيم و صحبت مى كنيم. اگر كسى 
مشكل دارد، اين مشكل از من نيست، شما تا 
حالا ديديد عليه طاهرى صحبت كنم 
يا عليه آقاى تاج؟ شايد همين 
صحبت كردنــم اينطور به 

اينطور باشد!



تا 7 سال آينده

واليبال ايران در سطح يك ليگ جهانى ماند
 واليبال  ورزش   از ســال 2018 ســطح دو و ســه 
ليگ ملت هــاى واليبال را برگزار نمى كند و مســابقات 
«چلنجركاپ» مــردان و زنان جايگزين ايــن رقابت ها 
مى شــود كه ميزبانى آن از نيز طريق مزايده به كشورها 
واگذار مى شــود.  ليگ جهانى واليبال در سال 1990 به 
عنوان بخشى از يك برنامه بازاريابى در اين رشته ورزشى 
راه اندازى شد تا نشان متمايزى از فعاليت هاى فدراسيون 
جهانى در اواخر قرن بيســتم باشد، اين رقابت ها در سال 
2018 با نام ليگ ملت هاى واليبــال و در دو گروه مردان 
و زنان برگزار مى شود.  فدراسيون جهانى واليبال رقابت 
هاى «چلنجركاپ» را جايگزين سطح دو و سه ليگ ملت 
هاى واليبال كرده اســت كه در دو گروه مردان و زنان و با 
حضور شش تيم برگزار مى شــود و بدين ترتيب واليبال 
ايران تا 7 سال در سطح يك ليگ جهانى ماندگار شد. بر 
اين اساس يكى از چهار تيم متغير ليگ ملت هاى واليبال 
در سال 2019 از طريق مسابقات چلنجركاپ سال 2018 
مشــخص مى شــود. ميزبانى اين رقابت ها نيز از طريق 
مزايده و بر اساس شــرايط فنى و مالى فدراسيون جهانى 
واگذار مى شود كه فرم هاى مربوطه براى كشورهاى عضو 

فدراسيون جهانى ارسال شده است.

نامزدهاى رياست فدراسيون واليبال 
مشخص شدند

ورزش:  وزارت ورزش و جوانان اسامى نامزدهاى تاييد صلاحيت شده 
براى تصدى رياست فدراسيون واليبال را به شرح زير اعلام كرد:احمد 

ضيايى، محمد تقى حسن زاده، امير حسين منظمى، كريم فروزان.
مجمع انتخاباتى فدراسيون واليبال ساعت 10 روز پنجشنبه هفتم 

دى  ماه در آكادمى ملى المپيك برگزار خواهد شد.

واكنش بهنام محمودى به غيبتش در 
انتخابات واليبال

ورزش سه: بازيكن اســبق تيم ملى واليبال به نبودن نامش در ميان 
نامزدهاى تاييد صلاحيت شــده براى انتخابات واكنش نشــان داد.  
اســامى نامزدهاى تاييد صلاحيت شــده براى انتخابات فدراسيون 
واليبال در شرايطى   اعلام شد كه نامى از بهنام محمودى در اين ليست 
وجود ندارد. بهنام محمودى گفت: كمى شيطنت شده و اسامى را زود 
اعلام كردند. تا يك روز قبل از انتخابات فرصت تاييد صلاحيت نامزدها 
وجود دارد. مدارك من هنوز به صورت كامل بررسى نشده و ان شاءاالله 
هفته آينده نام من هم به اين ليست اضافه مى شود. وى افزود: از نظر 
مدارك و ســابقه مديريتى هيچ نقصى ندارم. البتــه در كرج كه من 

زندگى مى كنم، كمى در ارائه مدارك تعلل كردند. 

جريمه و محروميت براى لژيونر 
بسكتبال ايران 

ورزش: كاپيتان تيم ملى بســكتبال ايران به دليــل ضربه زدن به 
بازيكن حريف با 2 جلسه محروميت در ليگ مواجه شد.حامد حدادى 
كه همراه با تيم سيچوان حال و روز خوبى در ليگ حرفه اى بسكتبال 
چين ندارد، در مقابل ژجيانگ طى يك صحنه ضربه اى با پا به بازيكن 
حريف زد كه براى او دو جلسه محروميت در پى داشت. ليگ بسكتبال 
چين علاوه بر اين،  پنجاه هزار يوان چين معادل حدود 27 ميليون 

تومان جريمه نقدى نيز براى حدادى در نظر گرفت.

خبر

11

دروازه بان تيم ملى هندبال:
 درباره آينده ام بايد تجديد 

نظر كنم
ايسنا: دروازه بان هندبال ايران كه به اردوى تيم ملى هندبال دعوت 

نشده است مى گويد كه دليل آن را نمى داند و اگر دليل قانع كننده اى 
براى اين منظور وجود نداشته باشد در تصميمات آينده اش تجديد نظر 
خواهد كرد. سعيد برخوردارى گفت: من هم علت دعوت نشدنم به تيم ملى 
را نمى دانم. طبق صحبت هايى كه شــده ماچك سرمربى تيم و حبيبى 
مربى تيم ملى بازيكنان را انتخاب كــرده اند. اما چيزى كه به نظر مى 

آيد بدون در نظر گرفتن عملكرد بازيكنان در مسابقات اين انتخاب 
انجام شده است. من در جام باشگاه هاى آسيا حضور داشتم، 

فيلم هاى مســابقات موجود است و نمى دانم مربى و 
سرمربى تيم آن  مسابقات را ديده اند يا خير.

ششمين قهرمانى ايران 
در مسابقات زورخانه اى و 

كشتى پهلوانى  آسيا 
ورزش: كاروان ورزشــى باستانى كاران ايرانى در ششــمين دوره مسابقات 

زورخانه اى و كشتى پهلوانى قهرمانى آسيا به مقام نخست دست يافت.  ششمين 
دوره مسابقات زورخانه اى و كشتى پهلوانى قهرمانى آسيا در شهر تانوان فيليپين 
برگزار شد و پهلوانان ايرانى براى ششــمين بار مقام نخست رقابت ها را از آن خود 
كردند. كاروان ايران در اين مسابقات، مدال طلاى ماده تيمى زورخانه اى را كسب 
كرد و نمايندگان ايران از شش ماده هنرهاى فردى، پنج مدال طلا و يك نقره را 
از آن خود كردند. در آخرين روز مسابقات نيز، كشتى گيران ايرانى دو طلا، دو 

نقره و يك برنز كسب كردند. 
به اين ترتيب، ايران عنوان قهرمانى مسابقات را كسب كرد. پس 

از ايران، عراق به مقام نايب قهرمانى رســيد و تيم هاى 
نپال و فيليپين به سومى مشترك دست پيدا 

كردند.

دوپينگ 
يك ركابزن
 ايرانى ديگر

ورزش: اتحاديه جهانى دوچرخه سوارى اعلام كرد تست دوپينگ يك 
ركابزن ديگر از ايران مثبت شده است.  اتحاديه جهانى دوچرخه سوارى 
اعلام كرد تســت دوپينگ يك ركابزن ديگر از ايران مثبت شده است و 
آيدين عليارى، ركابزن جوان ايران نامش در بين نفراتى كه تست شــان 

مثبت شده قرار گرفت.
 ماده مصرفى اين ركابزن تستســترون اعلام شده است. مدتى 

پيش اتحاديه جهانى دوچرخه ســوارى نام محمود رسولى 
را اعلام كرد و در يك مــاه اخير اين دومين ركابزن از 

ايران است كه نامش از ســوى اتحاديه جهانى 
اعلام مى شود.
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شنبه 2 دى  بسكتبال حرفه اى ان بى اى
 گلدن استيت - لس آنجلس ليكرز

 ساعت: 07:00 زنده از شبكه ورزش 

شنبه 2 دى  لاليگا اسپانيا
 رئال مادريد - بارسلونا

 ساعت: 15:30 زنده از شبكه سه 

شنبه 2 دى ليگ برتر انگليس
 اورتون - چلسى

 ساعت: 16:00 زنده از شبكه ورزش  

شنبه 2 دى  ليگ برتر انگليس
 منچسترسيتى - بورنموث

 ساعت: 18:30 زنده از شبكه ورزش 

 يكشنبه 3 دى   بسكتبال حرفه اى ان بى اى
 فيلادلفيا - تورنتو

 ساعت: 01:30 زنده از شبكه ورزش

يكشنبه 3 دى    هفته 16 ليگ برتر
 تراكتورسازى تبريز - استقلال خوزستان

 ساعت: 14:30 زنده از شبكه ورزش

يكشنبه 3 دى   هفته 16 ليگ برتر
 فولاد خوزستان - پرسپوليس

 ساعت: 14:30 زنده از شبكه سه

يكشنبه 3 دى    هفته 16 ليگ برتر
 استقلال - صنعت نفت آبادان

 ساعت: 16:25 زنده از شبكه سه

يكشنبه 3 دى    هفته 16 ليگ برتر
 پارس جنوبى جم - گسترش فولاد تبريز

 ساعت: 16:30 زنده از شبكه ورزش

يكشنبه 3 دى    ليگ برتر واليبال
 شهردارى ورامين - بانك سرمايه

 ساعت: 18:30 زنده از شبكه ورزش

يكشنبه 3 دى    ليگ برتر انگليس
 لسترسيتى - منچستريونايتد

 ساعت: 23:15 زنده از شبكه سه

ورزش در سيما

 دوئل احساس و منطق
يووه و رم دوباره به هم رسيدند

امين غلام نژاد: نبــرد يوونتوس و رم 
در ايتاليا معمولا يادآورى درگيرى هاى 
لفظى، جنجال هــاى داورى، دامن زدن 
به كينه هاى قديمى و حواشى فراموش 
نشــدنى در طــول تاريــخ رقابت هاى 
باشگاهى ايتالياســت. اين بازى تقريبا 
هميشــه روى شــرايط جدول و ليگ 
تاثيرگــذار بوده و به نــدرت پيش آمده 
كه بدون ثبت يك اتفاق پرســروصدا به 

پايان رسد.
 بازى امشــب بينكونرى و جلوروسى در 
آليانتس استاديوم تورين هم از اين قاعده 
مستثنى نخواهد بود. يووه و رم در حال 
حاضر در نقطه مقابل يكديگر قرار دارند. 
تيم آلگرى از چند سال پيش سوپراستار 
يكه تاز فوتبال ايتالياســت كه از مدتها 
پيش اقتدار خود را حتى به فوتبال اروپا 

هم ديكته كرده است.
 رم  بعــد از صعــود به مرحلــه حذفى 
چمپيونزليــگ درپى صدرنشــينى در 

گروهى كه چلســى و اتلتيكــو حضور 
داشتند، به تازگى از جام حذفى كنار رفته 
و اين اتفاق مهر تائيدى برافت و خيزهاى 
فراوان اين فصل تيم دى فرانچسكو است. 
با اين وجود رم در جــدول رده بندى 
ليگ اوضاع خوبــى دارد. تفاوت اصلى 
يووه و رم در مربيانى اســت كه دو تيم 
روى نيمكت نشانده اند. مكس آلگرى 
كه حــالا تجربه زيــادى در حرفه اش 
كسب كرده، از آن مربيانى است كه به 
هيچ وجه تحت تاثير شعارها و شرايط 
محيط اطرافش قــرار  نمى گيرد. او به 
شدت محتاط عمل مى كند و سبك كار 
خاص خودش را دارد. از پوگبا گرفته تا 
ديبالا و بونوچى و ايگواين، الگرى ثابت 
كرده كه در برخورد جدى و سختگيرانه 
با ستاره هاى بزرگ شــوخى ندارد. او 
اصلا نگران بازى نمايشى و غيرنمايشى 
نيســت. بــراى او اينكه خــط حمله 
يوونتوس چه تعداد گل زده  هم چندان 

اهميت ندارد. مربى بينكونرى دراصل 
به همــان جمله معروفــى كه چندى 
پيش به زبــان آورده، وفاداراســت. او 

گفته بود كه اسكودتوى ليگ ايتاليا را 
با دفاع خوب مى توان فتح كرد...

دى فرانچســكو كــه از ساســولو به 

نيمكت رم ارتقا يافته، يك مرد مودب، 
بااحساس و البته به مراتب كم تجربه تر 
از الگرى است كه هنوز وابستگى زيادى 

به اصــول پايه اى كــه در كلاس هاى 
مربيگــرى آموخته بــود، دارد. مثلا از 
نگاه او با اينكه سيســتم چرخشى نفع 
زيادى براى ســلامت بازيكنان دارد، 
ولى دى فرانچسكو آن را همچون يك 
نوع شيوه برقرارى دموكراسى در تيم 
هم مى بيند  كه اعتقاد عجيب و غريبى 
به آن دارد ولى عمــلا در جام حذفى 
ايتاليا به چشم خودش ديد كه رعايت 
اين دموكراســى چه عواقب خطرناكى 
براى تيمش به همراه دارد. الگرى يك 
ارتش پرســتاره در تيم خود دارد كه 
تمامى مســابقات را همچون يك نبرد 
خونيــن ديگر براى رســيدن به هدف 

اصلى پايان فصل مى پندارند. 
امــا در رم بــه لحاظ فرهنگى شــرايط 
ديگرى برقراراست. رمى ها از آن جديت 
و سخت گيرى هاى شمال فاصله زيادى 
دارند و همين مى تواند روى نتيجه گيرى 

آنها در پايان فصل تاثيرگذار باشد. 

به بهانه مسابقات جاكارتا
اما و اگرها در فدراسيون جديد كبدى

حسين فيضى:  ورزش كبدى بازى بومى و محلى كشورمان محسوب  
مى گردد، تغيير مســئوليت ها نمى تواند اهداف اصلى وزارت ورزش را 
دچار تحول نمايد همانگونه كه حوادث و  اتفاقات غيرمنتظره و ســهل 
انگارى ها در ميزبانى رقابت هاى آســيايى گرگان تلنگر و زنگ خطرى 
بود جهت آگاهى بيشتر از سكون و بى انگيزه بودن فدراسيون قبلى. اما 
هشدار اين رويدادهاى ناميمون توجه همه مسئولان و دست اندركاران 

را به واقعيت هاى پنهان اين فدراسيون ورشكسته به خود جلب كرد.
بى ترديد ميراث انتقال يافته به منتخب جامعه كبدى ايران از 25 آذرماه 

در آينده نزديك با اما و اگرهايى روبه رو خواهد شد.
شعارهاى تبليغاتى تمام نامزدهاى انتخاباتى بيانگر مشكلات موجود در 
فدراسيون قبلى بوده است. اما آيا براستى فائق آمدن بر همه مشكلات 

مطروحه در كوتاه مدت امكان پذير است؟
اجراى تك تك شعارهاى تبليغاتى كانديداها علاوه بر تأمين هزينه هاى 
قابل توجه، نيازمند شايسته ســالارى در بدنه و زيرمجموعه هاى اين 

فدراسيون با استفاده از ظرفيت ها و پتانسيل هاى مؤثر و واقعى است.
قطعاً فدراسيون جديد نمى تواند براساس سهم خواهى رأى دهندگان 
اداره امور كند، زيرا مدعيان اجرايــى و مديريتى حضور در بدنه اصلى 
فدراسيون فراوانند كه كوچكترين اشتباه اولين غوغا و اعتراض را در پى 
دارد. در صورت هرگونه اعتراض منافع جويانه، وقت فدراسيون بايستى 

در جهت رفع مشكلات حاشيه اى اتلاف گردد.
قطعاً خرد جمعى همه مسئولان و دلسوختگان مى تواند اين فدراسيون 

را به سوى موفقيت ها هدايت و تقويت نمايد.
«اورسجى» كه اكثريت آرا در مجمع انتخاب رئيس فدراسيون كبدى 
احراز نموده اســت و خود 8 ســال به عنوان دبير فدراسيون دستى بر 
آتش 2 دهه فدراسيون خانوادگى مقصودلو داشته و از معترضان اصلى 
عملكرد اين فدراسيون بوده است با شعار تغيير در ساختار فدراسيون، 
انتخاب رؤساى كميته هاى مســتقل، انتخاب اعضاى تيم هاى ملى در 
رده هاى سنى مختلف و .... وارد شده اســت. در صورت تأمين اعتبار و 
انجام تعهدات قطعاً اشتباهات گذشته را كاهش و به سوى موفقيت ها در 

آينده گام برخواهد داشت.
بى ترديد جاكارتا مى تواند محل معرفــى توانمندى هاى واقعى رئيس 
جديد فدراسيون كبدى، شايستگى هاى كبدى ايران (در صورت احراز 
رتبه و قرار گرفتن بر سكوى قهرمانى) و همچنين گامى بسوى توسعه و 

اقتدار كبدى ايران در دنياى ورزش باشد.
در نهايت بايد گفت: كبدى ايران در آينده و براى برون رفت از وضعيت 
موجود نيازمند تغيير بنيــادى و برنامه ريزى اصولــى در امور ادارى، 
تأمين اعتبارات، شايسته ســالارى در انتخاب كادر و اعضاى تيم هاى 

ملى و... دارد.

يادداشت

با حساسيت كميته بين المللى المپيك 
 تعليق كشتى ايران به جريان افتاد

ايسنا: نايب رئيس فدراسيون كشتى ايران گفت: پرونده تعليق كشتى ايران 
و محروميت كشتى گير و مربى وى بزودى تعيين تكليف مى شود. حميد بنى 
تميم با بيان اين مطلب افــزود: پس از اينكه مذاكرات اوليــه خادم با لالوويچ 
رئيس اتحاديه جهانى كشتى، منجر به جلوگيرى از اعلام مستقيم راى و ارائه 
موضوع «على رضا كريمى» و مربى وى و محروميت ايران از حضور درمسابقات 
بين المللى به كميته اخلاق و انضباطى فدراسيون جهانى  شد، دور دوم مذاكرات 
نيز ، اواخر اين هفته  در سوييس برگزار شد. بنى تميم تصريح كرد: بدليل ورود 
جدى و مستقيم «كميته بين المللى المپيك» و پيگيرى اين موضوع از طريق 
اتحاديه جهانى كشــتى، اين اتحاديه، ملزم به تعيين تكليــف فورى و قانونى 
موضوع شده است. وى در پايان گفت: فدراسيون ايران با تمام توان ، از ظرفيت 
ديپلماســى خود براى كاهش اين جرايم بطور قطع استفاده خواهد كرد، اما با 
توجه به ورود مستقيم IOC و فشارهاى بالادستى موجود، قطعا اين موضوع 
فراتر از تعاملات كشتى ايران و «اتحاديه جهانى كشتى» است،  و بايد در سطح 

كلان  مديريت داخلى و خارجى كشور تعيين تكليف شود.

هفته پانزدهم ليگ برتر بسكتبال
برد خانگى مهرام

ورزش: در هفته پانزدهم ليگ برتر بسكتبال نفت آبادان برابر يس آل گرگان تن به 
شكست داد. در جريان ديدارهاى اين هفته به نظر مى رسيد نفتى هاى مدعى برابر 
يس آل گرگان كار ساده اى داشته باشند اما اين طور نبود و اين تيم جنوبى مدعى 
78 بر 77 برابر ميزبانش باخت و شكستى ديگر را در نيم فصل دوم تجربه كرد. در 
ديگر مسابقه شهردارى تبريز به روند پيروزى هايش ادامه داد و توانست در خانه96 

بر 52 همتاى گرگانى و بحران زده اش را شكست دهد.
دو ديدار ديگر هفته پانزدهم در تهران برگزار شد. ابتدا مهرام به مصاف رعد پدافند 
تيم قعرنشين ليگ رفت و 92 بر 45 به برترى رسيد و سپس دانشگاه آزاد با نتيجه 

قاطع 60 بر 36 نيروى زمينى را برد و باخت در دور رفت را جبران كرد.
نتايج هفته پانزدهم:

مهرام 92 - رعد پدافند 45
شهردارى تبريز 96 - شهردارى گرگان 52

يس آل گرگان 78 - نفت آبادان 77
نيروى زمينى 36 - دانشگاه آزاد 60
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محمــد  فــارس: 
بحرانی صداپیشــــه 
عروسک جنــاب خان 
امیـــدواری  اظهــار 
کرد مشــکلات برای 
عروسک  این  حضور 
جدیــد  ســری  در 
خندوانه حل شــود. بحرانی دربــاره این که دلش 
چقدر برای عروسک جناب خان تنگ شده است، 
توضیح داد: باور کنید دل خود من از همه بیشتر 
برای جناب خان تنگ شده است، اما مذاکرات برای 
حضور جناب خان در »خندوانه« از مذاکرات پنج 
به علاوه یک پیچیده تر شــده و امیدوارم در سری 
جدید »خندوانه« شاهد حضورش باشیم. بحرانی 
یاد آور شــد: البته فکر می کنم خبرهای خوبی در 
راه است چراکه خبرهایی که من شنیده ام، حکایت 

از آشتی دوطرف مذاکره دارد.

مذاکرات پیچیده است
سیدرســــول  مهر: 
منفرد، دبیــر اجرایی 
جشــنواره  هشتمین 
»عمار«  فیلم  مردمی 
با اشــاره بــه این که 
بخش های جنبی عمار 
تقویت شــده اســت، 
گفت: یکی از اتفاقات خوب امســال این اســت که 
اکران های مرکزی جشنواره فیلم »عمار« همزمان با 
تهران در شهرهای مختلف کشور هم انجام می شود. 
وی درباره برنامه  های جنبی این جشنواره توضیح داد: 
ما امسال مثل سال گذشته یک دوره کارگاه آموزشی 
برای فیلم ســازان آماتور خواهیم داشت. همچنین 
درکنار این موضوع، جلسات آموزشی ویژه فیلم سازان 
سینمای مستند در سطح حرفه ای و پیشرفته برگزار 
می شود. امسال برخی از کتب مرتبط با حوزه سینما 

نیز در سینما فلسطین رونمایی می شود. 

 »عمار« را تقویت کرده ایم
باشگـاه خبرنگاران 
منصــور  جــوان: 
لشکری قوچانی تهیه 
کننده ســینما گفت:  
تهیــه  از  بســیاری 
صاحبان  و  کنندگان 
سینما در جهت اعمال 
معافیت مالیات بر ارزش افــزوده تلاش نکرده اند. 
علت آن عدم پرداخت هزینه های تولید یا سینما 
داری از جیبشــان بوده و اینکه از سفره نفت پول 
برداشته اند. در صورتی که اگر به بخش خصوصی 
تعلق داشتند، برای یک ریال پولشان برنامه ریزی 
دقیقی انجام مــی دادند. وی افزود: تهیه کنندگان 
غیرخصوصی دلشان به حال صرف هزینه به طرق 
مختلف نخواهد سوخت و به راحتی هزینه هایی را 
خواهنــد پرداخت. در نتیجه بقاء و یا حذف چنین 

قوانینی فرقی به حالشان ندارد.

حذف مالیات محصولات فرهنگی
مجیـــــد  هنــر: 
دبیــر  ملانــوروزی 
شورای سیاستگذاری 
تجسمی  جشــنواره 
فجر بــا اعــلام این 
نبود  کــه  موضــوع 
فضای مناسب یکی از 
بزرگ ترین مشکلات بخش تجسمی است، عنوان 
کرد: یکی از مهم ترین بخش های هنرهای تجسمی 
مکان مناســب برای اجــرای هنرهای مفهومی و 
نمایش دادن آن است. وی در ادامه افزود: هنرمند، 
مخصوصاً هنرمند هنرهای مفهومی و هنرهای نو 
کار خود را براســاس مکان و بخشــی از اثر خلق 
می کند تا براســاس آن فضا بتواند عناصر خود را 
طراحی کند. یکی از مشکلات ما در بخش هنرهای 
تجســمی نبود یک مکان مناسب برای هنرهای 

معاصر و مدرن است.

هنر مفهومی مکان مناسب ندارد 

کوتاه و خواندنی

ایبنا: پرویز شهدی مترجم گفت: مترجمان تازه کار باید با مترجمین باتجربه تر از 
خود مشورت کنند و متنی را که خودشان ترجمه کرده اند با متنی که مترجمین 
باســابقه تر قبل از آن ها ترجمه کرده اند، تطبیق دهند. وی افزود: شرط اول یک 
ترجمه خوب و موفق، تسلط کامل به دو زبان مبدا و مقصد است. اما این تسلط به 
ظاهر زبان ختم نمی شود و باید ظرائف هر دو زبان مبدا و مقصد را در نظر گرفت. 
در گذشته مترجمین بسیار خوبی داشتیم. در اینجا فقط با مترجمین پیشکسوت 

و باتجربه مواجه نیستیم. 
تجربه صرفاً با افزایش سن به دست نمی آید و مفهومی به دنبال تسلط به فن است. 
تجربه براساس دقت به خرج دادن و وسواس کاری داشتن به وجود می آید. مترجمان 
قدیمی تر یک نوع وجدان ترجمه داشتند و مسئولیتی سنگین بر دوش خود حس 
می کردند. وقتی اثری فاخر از یک نویســنده شاخص را به دست می گرفتند، این 
حس را داشتند که وظیفه بزرگی را گردن گرفته اند و به همین علت نتیجه، آثار 

درخشانی است که می بینید.

ادبیات

مترجمان قدیمی 
وجدان ترجمه داشتند

ایلنا: محمدعلی وکیلی، نماینده مجلس شورای اسلامی و عضو کمیسیون فرهنگی 
مجلس توضیحات دو وزیر صنعت، معدن و تجارت و فرهنگ و ارشــاد اســلامی 
را در جلسه کمیسیون هفته گذشته فرهنگی درخصوص گرانی کاغذ قانع کننده 
و کارگشــا ندانســت و گفت: اگرچه قیمت کاغذ تحریر کمی کاهش پیدا کرده، 
اما این مســئله در رابطه با کاغذ روزنامه  بی تأثیر بوده است. بنابراین اقداماتی که 
ازســوی مسئولان تاکنون صورت گرفته، نقش تعیین کننده ای در کاهش قیمت 
فعلی نداشــته است. با توجه به افزایش صعودی قیمت کاغذ و کاهش ناچیز آن، 
مطالبات بیشتری از مسئولان مربوط داریم؛ ابتدا این که سازمان تعزیرات باید ورود 
جدی تری به ویژه در زمینه احتکارهای صورت گرفته داشته باشد و همچنین تسریع 
در اختصاص ارز مبادله ای و ورود وزارت فرهنگ برای تنظیم و بالانس بازار ضروری 
است. عضو هیات رئیسه مجلس شورای اسلامی ابراز امیدواری کرد: کمیته متشکل 
از سه نماینده و مسئولان وزراتخانه های مرتبط بتوانند با نظارت بر فعل و انفعالات 

کاغذ شرایط کاهش قیمت و افزایش آن را در بازار فراهم کند.

مطبوعات

تدابیر برای کاهش قیمت 
کاغذ راهگشا نبود

خبر

اهدای 110 هزار جلد کتاب 
به کتابخانه های مناطق کم برخوردار

یک طرح دیگر برای مقابله با بحران کتاب
 فرهنگ/ خدیجه زمانیان  چندین سال است مسائلی که حوزه چاپ 
و نشر کتاب با آن دست و پنجه نرم می کند باعث شده در گوشه و کنار 
کشــور تشکل های صنفی و مردمی درخصوص رونق کتاب و کتابخوانی 
فعالیت هایی انجام دهند؛ فعالیت هایی که نمی توان به سادگی از کنار آن 
گذشــت و چه بسا ادامه آن باعث شود اتفاق های خوبی در این حوزه رخ 
دهد. یکی از این فعالیت ها رساندن کتاب به دست کتابخوانانی است که 
به دلیل ســکونت در مناطق محروم، امکان دسترسی به کتاب ندارند و 
از نعمت مطالعه بی بهره اند. باخبر شدیم درراستای رونق کتابخوانی بین 
مناطق کم برخوردار، انجمن فرهنگی ناشــران کتاب کودک و نوجوان با 
همکاری نهاد کتابخانه های عمومی کشــور برای چهارمین سال پیاپی 
طــرح اهدای 110 هزار جلد کتــاب را به اجرا می گذارد تا به این صورت 
کتاب های جمع آوری شده از ناشــران را در اختیار کتابخانه های مناطق 
کم برخوردار قرار دهد. اگرچه در ســال های گذشــته این طرح در هفته 
کتاب انجام می شد، اما امسال به دلیل زلزله ای که در مناطق غربی کشور 
اتفــاق افتاد، اجرای طرح کمی به تعویق افتاد. طــرح اهدای 110 هزار 
جلد کتاب چهارسال پیش توسط انجمن فرهنگی ناشران کتاب کودک 
و نوجوان آغاز شــد و مجریان طرح به نــام امیرالمؤمنین)ع( عدد 110 
را برای تعــداد کتاب های اهدایی درنظر گرفتند. به گفته یکی از اعضای 
هیئت مدیره انجمن فرهنگی ناشــران کتاب کودک و نوجوان به برکت 
نام حضرت علی)ع( تعداد کتاب هایی که در هر دوره اهدا شــد، بیش از 
110 هزار جلد بوده اســت. فرهاد تیمورزاده با ارائه آماری به خبرنگار ما 
می گوید: در سه دوره گذشته و در قالب این طرح مجموعاً 447 هزار جلد 
کتاب هدیه شده اســت که این تعداد به لحاظ ریالی حدود 12 میلیارد 
ریال بوده اســت. تیمورزاده امیدوار است انجمن فرهنگی ناشران کتاب 
کودک و نوجوان امســال هم مانند دوره های گذشــته بتواند طرح را به 
سرانجام برساند و قرار است طرح تا 3 بهمن ماه که مصادف است با میلاد 
حضرت زینب)س( و روز پرســتار، کتاب ها بــرای اهدا به کتابخانه های 
مناطق محروم و کم برخوردار در اختیار کتابخانه های نهاد عمومی کشور 
قرار بگیرد. عده ای معتقدند اگر بنا باشد کتاب به جای خریداری اهدا شود، 
در چرخه اقتصادی نشر اختلال  ایجاد می شود. مجریان این طرح برای 

این مسئله چه چاره ای اندیشیده اند؟ 
تیمورزاده پاسخ می دهد: این مسئله شاید نکته درستی باشد، اما باید توجه 
کرد که در هرصورت ناشران شرکت کننده در این طرح با رغبت این کار را 
انجام می دهند، همان طورکه این توقع هم هست که مردم و علاقه مندان 
حوزه فرهنگ کتاب بخرند و آن هــا را به مناطق محروم، کتابخانه های 
مناطق محروم و یا مساجد و مدارس اهدا کنند. اما هیچ یک از این ها نقش 
ما را به عنوان ناشــر از بین نمی برد و مسئولیت ما را به عنوان ناشر حذف 
نمی کند. این ناشر می گوید: علاقه مندان می  توانند این کار را انجام دهند و 
در این اقدام سهیم باشند. با توجه به این که ما در سطح کشور درخصوص 
کتاب خوب در فقر به ســر می  بریم، مناطق کم برخوردار ما وقتی با این 
کتاب های اهدایی مواجه می شوند، مخصوصاً وقتی کتاب به خود بچه ها 
هدیه می شــود، حس خوبی دارند، انگار دنیایی به آن ها داده شده و افق 
جدیدی پیش روی آن ها گشــوده شده است. عضو هیئت مدیره انجمن 
فرهنگی ناشــران کتاب کودک و نوجوان در پایان گفت: کتاب هایی که 
ازطریق انجمن فرهنگی ناشــران کتاب کودک و نوجوان عرضه می شود 
مربوط به گروه ســنی نوجوان است، چون معتقدیم برای تربیت نسلی 

کتابخوان باید از همان ابتدا کودک را با کتاب مأنوس کرد.

نگاهی به اکران سینما
فیلم های کمدی در صدر فروش

هنــر: ســینماهای کشــور 
اکران های جدید این هفته خود 
را در حالی آغــاز کردند که به 
دلیل آلودگی هوا اســتقبال از 
ســینماها تا حد قابل توجهی 
کاهش پیــدا کرده اســت. با 
این حال اکران تازه فیلم هایی 

همچون »خانه کاغذی« به کارگردانی مهدی صباغ زاده، »آپاندیس« به 
کارگردانی حسین نمازی و »حریم شخصی« به کارگردانی احمد معظمی 
با اســتقبال مخاطبان روبروست و به ویژه فیلم های کمدی همچنان در 

صدر جدول فروش هفتگی هستند.

»آینه بغل« با فروش دو میلیاردی در صدر جدول
فیلم »آینه بغل« به کارگردانی منوچهر هادی با اقبال بهتری مواجه شد و 
با در اختیار داشتن 145 سالن با فروش هفتگی 2 میلیارد و 247 میلیون 
و 616 هــزار تومان در رتبه اول جدول قرار گرفت و فروش کل فیلم در 
هفتــه دوم نمایش به رقم 4 میلیــاردو 346 میلیون و 852 هزار تومان 
رســید. فیلم سینمایی »خالتور« به کارگردانی آرش معیریان با اختلاف 
فاحشی در رتبه دوم جدول هفتگی قرار گرفته است این فیلم حدود یک 
چهارم فروش هفتگی »آینه بغل« را به نام خود ثبت کرد و با رقم 554 
میلیون و 663 هزار تومان در رتبه دول جدول فروش قرار گرفت و فروش 
کل فیلم به رقم 5 میلیارد و 619 میلیون و 823 هزار تومان رسید، این 
در حالی است که این فیلم حدود 144 سالن سینما در اختیار دارد. فیلم 
سینمایی »ثبت با سند برابر است« به کارگردانی بهمن گودرزی با فروش 
هفتگی 372 میلیون و 251 هزار تومان در رتبه سوم جدول قرار گرفت و 
فروش کل فیلم به رقم 2 میلیارد و 259 میلیون و 47 هزار تومان رسید.
علاوه بر این فیلم سینمایی »قاتل اهلی« با فروش 269 میلیون و 529 
هزار تومان در رتبه چهارم جدول فروش قرار گرفت و کل فروش فیلم در 
هفته چهارم به رقم 1 میلیارد و 789 میلیون و 465 هزار تومان رســید. 
همچنین فیلم سینمایی »آذر« با فروش 141 میلیون و 67 هزار تومان 
در رتبه پنجم جدول قرار گرفت و فروش کل فیلم به رقم 525 میلیون و 
558 هزار تومان رسید. همچنین فیلم »شکلاتی« به فروش 390 میلیون 
تومان دســت یافت. فروش فیلم »وقتی برگشتم« به رقم 250 میلیون 

تومان رسید و »غیرمجاز« به فروش 340 میلیون تومان رسید.
این در حالی است که فیلم »خانه کاغذی« به فروش 21 میلیون و 600 
هــزار تومان، فیلم »آپاندیس« به فروش 26 میلیون و 888 هزار تومان، 
»حریم شخصی« به فروش 144میلیون و 794 هزار تومان، »آینه بغل« 
به فروش 4 میلیارد و 586 میلیون و 79 هزار تومان، »فهرست مقدس« 

به فروش 44 میلیون و 127 هزار تومان رسید.
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فرهنگ و هنر

گفت وگو با همسر مهدی خراسانی شهید مدافع حرم 

بال در آتش کشید و رفت

پرده نقره ای

 فرهنگ/ ساحل عباسی  شهادت زیباست اما 
عاشقانه شهید شدن زیباتر است. مثل شهادتی 
که برای مهدی خراسانی مدافع حرم اهل بیت)ع( 
رقم خورد و به قول همسرش مانند پروانه ای در 
دل آتش سوخت و فدای معشوق شد.خانم مطهر 
نژاد همسر شهید مهدی خراسانی دراین گفتگو با 
ما از زندگی کوتاه اما پربرکتش با شهید می گوید.

لطفا از طریقه آشنایی تان با شهید مهدی 
خراسانی بگویید؟

شــهید مهدی خراســانی از بســتگان نزدیک 
مــا بودند، خانــواده دایی ام چندیــن بار برای 
خواستگاری آمدند اما بنده هر بار به دلیل درس 
خواندن از پذیرفتن ازدواج سر باز می زدم. آخرین 
بار شهید مهدی خراسانی به همراه مادرشان به 
منــزل ما آمدند وبه مــن  گفتند که می خواهم 
خودم با شما حرف بزنم وخودم را به شما معرفی 
کنم. آن روز من وشهید حدود یک ساعت با هم 
صحبت کردیم ودر نهایت بنده ازدواج با ایشــان 

را قبول کردم.
صداقــت وایمان اولین ویژگی های شــهید بود 
که نظــر من را به خــود جلب کــرد.از کارش 
وماموریتهای کاری وحساسیت کارش گفت بی 
آنکه فکر کند ممکن است من ازدواج با ایشان را 
نپذیرم. البته از خانواده شهید هم شناخت داشتم 
ومی دانستم که خانواده وخود ایشان از اعتقادات 
دینی خوبی برخوردارند بنابراین  همان شب به 
ایشــان بله گفتم و با انگشتری مواجه شدم که 
با خود آورده بودند گویی می دانســتند که من  
آن شــب جواب بله را به آنها خواهم داد. شهید 
مهدی آن شب به من قول داد که مرا خوشبخت 
خواهد کرد. به من گفت ممکن اســت به لحاظ 
مادی کمی  در سختی باشم اما به لحاظ عاطفی 
هیچ گاه ناراحتم نمی کند وحالا بعد از گذشــت 
چندین سال زندگی مشترک و بعداز شهادتشان 
که زندگی ام را ورق می زنم می بینم که او به وعده 
اش به خوبی عمل کرد وهیچ گاه مرا ناراحت نکرد 
وآن  خوشبختی که وعده اش را داده بود به منصه 

ظهور رساند.

از زندگی مشترک و فرزندانتان بگویید؟
با توجه به اینکــه اوایل زندگی محدودیت مالی 
داشــتیم شــهید نگران بود که نتواند برای من 
عروســی خوبی بگیرد اما من از ایشان خواستم 
که جشن عروسی نداشته باشیم وزندگی مان را 
به صورت مختصر آغــاز کنیم اما آغاز زندگی را 
به برکت دعــای امام رضا)ع( گره بزنیم بنابراین 
بدون برگزاری جشن عروسی چهار روز میهمان 
حریم آســمانی امام رضا)ع( بودیم و بعد از آن با 
اجاره کــردن یک آپارتمان کوچک نزدیک حرم 
شاه عبدالعظیم)ع( در شهرری زندگی مشترکمان 
را آغاز کردیم.دو فرزند دارم به نام امید و محمد 
که زمان شهادت پدرشان 7 و 2 ساله بودند. علاقه 
او به زندگی مشترکش به گونه ای بود که بعد از 
شــهادتش دوســتان از اینکه ما را تنها گذاشته 

وعازم دمشق  شده تعجب می کردند.

از ویژگی های اخلاقی وشخصیت شهید 
برایمان بگویید.

شــهید مهدی خراســانی اخلاق بسیار نیکویی 
داشــتند به قدری که بــودن با او مســاوی با 
برخورداری از آرامش بود. هیچ مشــکل روحی و 
عاطفی با او نداشــتم و به  قول دختران امروزی 
با شهید مهدی خراسانی زندگی ایده آلی داشتم.

همیشــه برای اینکــه با چنین فــردی زندگی 
کردم خداوند متعال را شــکر می کنم هر بار هم 
که خاطرات زیبایم را مرور می کنم تا اشــک بر 
چشمانم می نشیند ودلتنگ بودنش می شوم به 
خودم می گویم گریه نکن مهدی لایق شــهادت 
بود واصلا برای شهادت ســاخته شده بود پس 
مهدی به آرزویش رســید و چه چیزی برای تو 

شیرین ترازاینکه مهدی به آرزویش برسد. 
دریازده سال زندگی مشترکمان سه ویژگی خوب 
از او دیــدم اول اینکه بســیار اهل حلال وحرام 
بود، دوم بیش از حد در پرداخت خمس وزکات 
مالش حساب وکتاب می کرد وشماره هر چیزی 
را داشــت که مبادا پرداخت مالیات شــرعی آن 
فراموش شــود و سومین مورد تمام کارهایش را 
فقط و فقط برای رضای خدا انجام می داد. بعد از 

شهادتش متوجه شدم که تا چه اندازه در کار خیر 
سهیم بوده است. 

موضوع مدافع حرم شــدن و اعزام به 
سوریه چگونه در خانواده شما مطرح شد؟ 

رویکرد شهید به این موضوع چه بود؟
بعداز فروردین سال 92 به من گفت که برای دفاع 
از حرم اهل بیت)ع( به صورت داوطلبانه ثبت نام 
کردم.حقیقتاً برای اولین بار کمی  ترســیدم وبه 
او  گفتم که ســوریه جنگ است می خواهی به 
دل جنگ بروی؟ و او گفت برای خدمت به حرم 
اهل بیت)ع( و کمک به مردم مظلوم این کشور 
می روم.دیگــر حرفی برای گفتــن و جایی برای 
اعتراض نبود وقتی که نام اهل بیت)ع(ومظلومان 
به میان آمد. شهید به من نگاهی کرد وگفت شما 
راضی نیستی؟ من در سکوتم به او فهماندم که 
همانند خودش چیزی جز رضای خدا نمی خواهم 

بنابراین بعــد از عید با هم برای خرید می رفتیم 
و تا زمانی که عازم ســوریه شد همراهش بودم. 
شــهید از من خواست که کسی متوجه رفتنش 

به سوریه نشود.
حتی در خداحافظــی از خانواده اش گفتیم که 
ماموریت می رود که کسی نگران وضعیت بحرانی 
و جنگ در ســوریه نشود. فقط به شهید مهدی 
گفتم که نگران بازنگشتنش هستم اما او همه چیز 

را به دست خدا سپرده بودومن هم او را به دست 
خدا سپردم.شهید مهدی از ما حلالیت طلبید و 

رفت.

چگونه و چه زمانی به شهادت رسید؟
دقیقا چهارده روز بعد از اعزام به فیض شــهادت 
نائل شد. نیمه خرداد ماه سال 92 به دیدارسرور 

وسالارشهیدان شتافت.
به ما گفتند که شــهید مهدی به همراه دو تن 
دیگر درتانک مهمات جا به جا می کردند که مورد 
اصابت موشک قرار گرفته  ودر تانک می سوزند. 
آنهایی که از نزدیک شاهد این صحنه بودند گفتند 
که تانک یک هفته درآتش می سوخته است. پیکر 
شهید کاملا سوخته بود اما به ما چیزی نگفتند 
و من بعداً متوجه شدم که پیکر کاملا سوخته و 
همانند پروانه ای که برای رسیدن  به معشوق بال 

در آتش می کشد به دیدار معشوقش رفته بود.

آنچه می خوانید

علاقه او به زندگی مشــترکش به 
گونه ای بود که بعد از شــهادتش 
دوســتان از اینکــه مــا را تنهــا 
گذاشته وعازم دمشق  شده تعجب 

می کردند

انتقاد وزیر علوم از فضای دانشگاهی:

دانشجو جرئت بحث علمی با استادش را ندارد!

گزارش

 فرهنگ/ زهره کهندل  وزیرعلوم، تحقیقات 
و فناوری یکی از وظایف مهم دانشگاه ها را ایجاد 
فضایی برای تبادل نظر بین اعضای هیئت علمی 
دانست و گفت: استادان دانشگاه ها چقدر کنار هم می نشینند 
و نسبت به مســائل روز با هم صحبت می کنند؟ باید تلاش 
کنیم که در دانشگاه ها هم اندیشــی را فارغ از نوع اندیشه ها 
توسعه دهیم. منصور غلامی در شانزدهمین همایش دبیران 
هم اندیشی دانشــگاه های سراسر کشــور که از سوی مرکز 
هم اندیشــی استادان و نخبگان دانشــگاهی نهاد نمایندگی 
رهبری در دانشگاه ها در مشهد برگزار شد، افزود: پاسخ مناسب 
به دغدغه های رهبری  در حوزه دانشگاهی را از وظایف اصلی 
خود می دانیم. او بر ضرورت تکثر آراء در هم اندیشی استادان 
تأکید و خاطرنشان کرد: آنچه در حوزه های علمیه رایج است، 
مجادله و بحث بین طلبه و استاد است، اما دانشجو مگر جرئت 

می کند با استاد و عضو هیئت علمی بحث کند!؟
وزیــر علوم با تأکید بر گذر از منافع کوچک حزبی و گروهی 
در هم اندیشی ها گفت: در برنامه های دانشگاهی، بحث علوم 
انســانی در ادوار مختلف مطرح شــده، اما تأکیدات رهبری 
در مورد علوم انســانی را خیلی خوب پیش نبردیم و یکی از 
مسائلی که در هم اندیشی ها می تواند مؤثر باشد، مباحث علوم 

انسانی است، زیرا کار در این زمینه نیاز به استمرار دارد. 

دغدغه رهبری بر رفع مسائل اجتماعی
غلامی با بیان این که رفع مشکلات صنعت، توسعه فناوری ها، 
کمک به کســب و کار و اشتغال زایی در زمینه علوم انسانی 
از اولویت های وزارت علوم است، خاطرنشان کرد: دغدغه های 
رهبری طی ســال های اخیر بر حل مسائل اجتماعی بیشتر 
شده است. شاید ما دانشــگاهیان خیلی دیر به حل مسائل 
اجتماعی ورود پیــدا کردیم، ضمن این که بضاعت کمی هم 
داشتیم، چون نگاهمان در دانشگاه  ها بیشتر مسائل فنی بوده 
و این تأخیر را با زحمت بیشــتری باید جبــران کرد. وی با 
بیان این که دانشگاهیان باید نگاهشان را به حل مسائل داخلی 
کشور معطوف کنند، افزود: موفقیت در حل مسائل، با جمع 
شــدن و کنارهم قرار گرفتن افــراد متخصص بهتر صورت 
می گیرد، هم اندیشــی در زمینه های مختلــف باید در میان 
اســتادان تقویت شــود.  وزیر علوم با بیان این که زمینه های 
مختلفی در اسناد بالادســتی وجود دارد که باید روی آن ها 
کار علمی شود، گفت: برخی می پرسند وزارت علوم در تحول 
علوم انســانی، بازنگری و تدوین کتب علوم انسانی که زمینه 
اصلی تحول علوم انسانی است، در مورد سند اسلامی کردن 
دانشــگاه ها چقدر کار کرده است؟ به اندازه ای کار شده که با 
افتخار ســرمان را بالا بگیریم که استادان ما کار کرده اند، اما 
نمود کارهای انجام شده به خاطر پررنگ بودن نقدها، کمرنگ 

شــده، اگرچه اهداف ما بسیار بیشــتر از این هاست و نیاز به 
حرکت های قوی تری داریم.

باید جوانان را دریابیم
غلامی تأکید کرد: نشســت های هم اندیشــی در موضوعات 
مختلف باید بتواند به گفتمانی در سطح اعضای هیئت علمی 
تبدیل شــود تا جریانی از فکر، اندیشه و تحرک علمی را در 
دانشگاه ها ایجاد کند، ضمن این که برون داد این هم اندیشی ها 
بسیار مهم است تا باعث جریان ســازی در جامعه شود. او با 
اشــاره به اهمیت میدان دادن به اعضای هیئت علمی جوان 
در دانشگاه ها خاطرنشــان کرد: همکاران جوان را دریابید و 

مشکلاتشان را حل کنید. متأسفانه برخی از گروه ها با آن ها 
برخــورد خوبی ندارند، درحالی که باید اســتادان جوان را به 
جلسات هم اندیشی دعوت کرد تا علاوه بر تخصص، تعهدشان 
به نظام هم بیشتر شود. وی با بیان این که توجه به دانشجویان 
تحصیلات تکمیلی بســیار اهمیت دارد توضیح داد: برخی از 
استادان با دانشــجویان تحصیلات تکمیلی برخورد خشکی 
دارند و می خواهند احترام اجباری ایجاد کنند، اما احترام از سر 
علاقه، واقعی است. غلامی مدیریت آینده کشور را در دست 
دانشجویان تحصیلات تکمیلی دانست و افزود: اگر می خواهیم 
جریان ماندگاری از تفکر سالم، اعتقادات پویا و پشتیبانی از 

آرمان های انقلاب داشته باشیم، باید جوان را دریابیم.
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